Consumer Offer T&Cs:

Title: General Offer Terms and conditions:

Delivery
 
We aim to deliver your items as soon as possible. We currently offer free home delivery service to all Emirates. For deliveries in Dubai, orders placed before 5:00 pm shall be delivered within 4 hours. All other orders will be delivered the next day.

 
SHARE Points Offer
This promotion is valid on the first purchase on malloftheemirates.com, and using a SHARE account to complete the purchase. All offerings, discounts and contests are subject to change without prior notice. Offer is capped at 2,000 points. Offer is not applicable on Mall Gift Card and Luxury purchases for all, in addition to SHARE Partners (Costa & Al Jaber). Offer is not applicable on any purchases conducted through Mall of The Emirates Digital Concierge service through Whatsapp

This promotion cannot be redeemed in conjunction with any other offer, promotion or discount, or on discounted items. This promotional discount cannot be exchanged for cash or used as a deposit on a credit card sale agreement.

Exclusions on departments, brands and products apply. To be eligible for participation in the promotion, customers must download the SHARE rewards application. Offer is subject to change without notice. All terms and conditions of the SHARE program applies. All terms and conditions of Mall of the Emirates apply. This offer is only applicable for SHARE members. Other terms and conditions apply. For assistance, please contact 800(SHARE) if your bonus points are not reflecting or if you have further questions or concerns. 



الشروط والأحكام العامة للعروض:
التوصيل

نحن نهدف إلى توصيل طلباتك الشرائية في أقرب وقت ممكن. نقدم حاليًا خدمة التوصيل المنزلي المجانية لجميع الإمارات. بالنسبة لعمليات التوصيل في دبي، يتم توصيل الطلبات المقدمة قبل الساعة 5:00 مساءً في غضون 4 ساعات. سيتم توصيل جميع الطلبات الأخرى في اليوم التالي.

عرض نقاط شير
يسري هذا العرض الترويجي على أول عملية شراء على malloftheemirates.com باستخدام حساب شير لإكمال عملية الشراء. جميع العروض والخصومات والمسابقات عرضة للتغيير دون إشعار مسبق. الحد الأقصى للعرض هو 2,000 نقطة. لا يشمل العرض مشتريات بطاقة هديتي والمنتجات الفاخرة كما لا ينطبق العرض على وشركاء شير (كوستا والجابر). لا يشمل العرض المشتريات التي تتم من خلال خدمة الكونسيرج الرقمي لمول الإمارات من خلال واتساب. 

لا يمكن الاستفادة من هذا العرض بالتزامن مع أي عرض أو ترويج أو خصم آخر، أو على سلع مخفضة. لا يمكن استبدال هذا الخصم الترويجي نقدًا أو استخدامه كإيداع في بطاقة الائتمان عند الشراء بها.
تنطبق الاستثناءات على الأقسام والعلامات التجارية والمنتجات. للتأهل للمشاركة في العرض الترويجي، يجب على العملاء تنزيل تطبيق المكافآت شير. العرض قابل للتغيير دون إشعار مسبق. تنطبق جميع شروط وأحكام برنامج شير. تطبق جميع الشروط والأحكام الخاصة بمول الإمارات. هذا العرض ينطبق فقط على أعضاء شير. تُطبق شروط وأحكام أخرى. للحصول على المساعدة، يرجى الاتصال بـ 800 (SHARE) إذا كانت نقاط المكافأة الخاصة بك لا تنعكس أو إذا كانت لديك أسئلة أو مخاوف أخرى.






































Internal Offer T&Cs:

Title: MAF Empolyees Offer Terms and conditions:

Delivery
 
We aim to deliver your items as soon as possible. We currently offer free home delivery service to all Emirates. For deliveries in Dubai, orders placed before 5:00 pm shall be delivered within 4 hours. All other orders will be delivered the next day.
 
 
SHARE Points Offer
This promotion is valid for Majid Al Futtaim empolyees only and applicable for all of their purchases on malloftheemirates.com and have used a SHARE account to complete the purchase. Offer excludes the purchases of Mall Gift Cards and Luxury items and any . All offerings, discounts and contests are subject to change without prior notice. Offer is capped at 2,000 points. Offer is applicable only on (include applicable retailers). Offer is not applicable on (include any exclusions) for all and SHARE Partners (Costa & Al Jaber). 


This promotion cannot be redeemed in conjunction with any other offer, promotion or discount, or on discounted items. This promotional discount cannot be exchanged for cash or used as a deposit on a credit card sale agreement.
Exclusions on departments, brands and products apply. To be eligible for participation in the promotion, customers must download the SHARE rewards application. Offer is subject to change without notice. All terms and conditions of the SHARE program applies. All terms and conditions of Mall of the Emirates apply. This offer is only applicable for SHARE members. Other terms and conditions apply. For assistance, please contact 800(SHARE) if your bonus points are not reflecting or if you have further questions or concerns. 


شروط وأحكام عروض موظفي ماجد الفطيم:
التوصيل

نحن نهدف إلى توصيل أغراضك في أقرب وقت ممكن. نقدم حاليًا خدمة التوصيل المنزلي المجانية لجميع الإمارات. بالنسبة لعمليات التوصيل في دبي، يتم توصيل الطلبات المقدمة قبل الساعة 5:00 مساءً في غضون 4 ساعات. سيتم توصيل جميع الطلبات الأخرى في اليوم التالي.

عرض نقاط شير
هذا العرض الترويجي صالح لموظفي ماجد الفطيم فقط وينطبق على جميع مشترياتهم على malloftheemirates.com باستخدام حساب شير لإكمال عملية الشراء. لا يشمل العرض مشتريات بطاقة هديتي والمنتجات الفاخرة. جميع العروض والخصومات والمسابقات عرضة للتغيير دون إشعار مسبق. الحد الأقصى للعرض هو 2,000 نقطة. يسري العرض فقط على (أدخل تجار التجزئة المعنيين). لا ينطبق العرض على (أدخل أي استثناءات) للجميع وشركاء شير (كوستا والجابر).

لا يمكن الاستفادة من هذا العرض بالتزامن مع أي عرض أو ترويج أو خصم آخر، أو على سلع مخفضة. لا يمكن استبدال هذا الخصم الترويجي نقدًا أو استخدامه كإيداع في بطاقة الائتمان عند الشراء بها.
تنطبق الاستثناءات على الأقسام والعلامات التجارية والمنتجات. للتأهل للمشاركة في العرض الترويجي، يجب على العملاء تنزيل تطبيق المكافآت شير. العرض قابل للتغيير دون إشعار مسبق. تنطبق جميع شروط وأحكام برنامج شير. تطبق جميع الشروط والأحكام الخاصة بمول الإمارات. هذا العرض ينطبق فقط على أعضاء شير. تُطبق شروط وأحكام أخرى. للحصول على المساعدة، يرجى الاتصال بـ 800 (SHARE) إذا كانت نقاط المكافأة الخاصة بك لا تنعكس أو إذا كانت لديك أسئلة أو مخاوف أخرى.


